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Voor diverse wĳ ken

Zoek je nog een leuke bijverdienste en ben 

je beschikbaar op de woensdagen? Meld je 

dan aan en ontvang een aanmeldbonus en 

een hoge verdiensten. Meld je dan nu aan 

bij Verspreidnet, ook 65-plussers zijn bij os 

van harte welkom.
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De papieren zijn getekend en wethouder Cees van Uden overhandigt de sleutels aan Barry Viergever en Noémi Stoop. 
Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

Wethouder Cees van Uden is blij dat 
met de komst van Vabels de leven-
digheid van het Raadhuisplein een 
impuls krijgt. Donderdag 30 januari 
zijn de benodigde papieren getekend 
en overhandigde wethouder Cees 
van Uden de sleutels aan Barry Vier-
gever en Noémi Stoop. De gemeente 
is eigenaar van het pand. Barry
Viergever heeft veel zin om zo snel 
mogelijk de deuren te openen en 
samen met Noémi Stoop de eerste 
gasten te verwelkomen. “Het is een 
unieke locatie in het centrum van 
Mijdrecht. We willen van Vabels een 

plek maken waar iedereen zich 
welkom voelt. Dat kan zijn voor een 
kop ko�e, een ontbijt, een lunch met 
vrienden, een borrel of een diner.’’

Levendige horecazaak
Wethouder Cees van Uden is in zijn 
nopjes dat met de komst van Vabels 
het centrum van Mijdrecht aan 
aantrekkelijkheid wint. “Het is een 
mooie uitdaging om van deze plek 
een succesvolle horecalocatie te 
maken. Barry en Noémi steken hun 
nek uit om er een levendige horeca-
zaak van te maken. Dat is een compli-

ment waard. Ik heb er vertrouwen in 
dat het ook gaat lukken.’’ Barry Vier-
gever, geboren en getogen in De 
Ronde Venen, heeft een rijke achter-
grond in de horeca. Eerder werkte hij 
als manager bij de Eendrachtgroep, 
bekend van café/restaurant
De Eendracht in Abcoude. Ook
Noémi heeft een ruime achtergrond 
in de horeca, zij wordt manager
van het restaurant. Het duo wil
zo snel mogelijk de deuren openen. 
Komende tijd wordt een menukaart 
ontwikkeld met herkenbare 
gerechten. “De gerechten worden 
zoals het hoort: vers en smaakvol.
We gebruiken alleen de allerbeste 
ingrediënten en gaan zorgen voor 
een ervaring die je niet snel vergeet.’’

Mijdrecht - Aan het Raadhuisplein in Mijdrecht opent Vabels café-bistro 
binnenkort haar deuren. De zaak komt op de plek van Graaf Jan en wordt 
uitgebaat door Barry Viergever en zijn partner Noémi Stoop. 

Vabels cafe-bistro opent de 
deuren aan Raadhuisplein

Mijdrecht - Het Cultuurhuis Mijdrecht 
is heel blij met de sponsoring van de 
kindervoorstelling ‘Tonky en Jack, 
Groetjes uit strandwijk aan zee’ op
9 februari in Basisschool Vlinderbos. 
Het Mijdrechtse bedrijf De Vlaggen-
club sponsort met materialen, waar-
onder een prachtige vlag. De kinder-
voorstelling is bedoeld voor kinderen 
vanaf 4 jaar. Zij ontmoeten Tonky en 
Jack, de hond, op het strand. Daar 
staat een geheimzinnige kist... wat 
zou er in zitten? De kinderen kennen 
Tonky en Jack van SchoolTV. De Vlag-
genclub verkoopt niet alleen iedere 

denkbare vlag maar maakt ook 
vlaggen op maat. Het bedrijf is niet 
onbekend in de gemeente en
sponsort vaker lokale initiatieven. 
Marco van Daalen: “Sinds wij vlaggen 
maken, hebben wij al vele vlaggen 
gezien. Iedere vlag die je kunt 
bedenken, hebben we voor je. En als 
wij hem niet hebben, maken we ‘m 
voor je. Dat hebben we ook gedaan 
voor Cultuurhuis.” Kaartjes voor de 
kindervoorstelling kosten € 8,50 en 
zijn te koop via www.cultuurhuis
mijdrecht.nl. De voorstelling begint 
om 15.00 uur, zaal open om 14.30 uur.

Mijdrecht- Herten zijn planteneters. 
Een damhert eet gras, kruiden, jonge 
bladeren en eikels. Verder lusten ze 
ook granen, wortelen en vruchten 
zoals appels, peren en bessen. Maar 
kruiden en jonge bladeren zijn pas in 
de lente. Wat herten ook lusten en de 
mens nu in de wintertijd kan geven: 
Alle koolsoorten, witloof en (schillen 
van) komkommer en wortelen. Dat 
geef je NIET aan herten: prei, uien en 
citrusvruchten zoals sinaasappel, 
mandarijn en citroen. Eierschalen 
zullen herten ook niet eten maar 
kippen doen dat wel. Tip: laat brood 
drie dagen op een bord liggen zodat 
het mooi DROOG wordt net als een 

Wat herten eten 

De Vlaggenclub sponsort kinder-
voorstelling Tonky en Jack

Elk prentenboek is een avontuur.
Foto is aangeleverd.

Wilnis - Vorige week hebben groep
7 en 8 van de basisscholen in Wilnis 
weer voorgelezen aan de kinderen 
van het kinderdagverblijf en de 
peutergroepen van Ministek.
Het voorlezen paste goed in het 
lopende thema ‘We gaan op avon-
tuur’. De kinderen van de Willespoort, 
het Kids College, Vlinderbos en de 
Julianaschool hebben samen met de 
peuters prentenboeken uitgezocht 
en gelezen. Elk prentenboek is
een avontuur en er zijn heel wat
avonturen voorgelezen. Uitgezwaaid 
door de baby’s en peuters gingen de 
basisschoolkinderen weer terug naar 
school. De nationale voorleesdagen 
zijn een mooie aanleiding voor het 

Leerlingen lazen voor team van peutergroep Ministek om 
dit jaarlijks voor de peutergroepen, 
het kinderdagverblijf en de basis-
scholen te organiseren.

beschuit. Er mag geen druppel water 
bij komen en niet in een zak zitten, 
dan lukt het. Voor de herten zijn
het net crackers. Vers brood is geen 
aanrader want wanneer dat overblijft 
trekt het ratten aan. De ‘crackers’ zijn 
echter erg in trek – ook kippen zijn er 
dol op. De bok is het mannetje, te 
herkennen aan de �inke kapstok. Hij 
kan (net als een melkkoe) niet bijten. 
De bok wordt vergezeld van tien 
vrouwtjes. Het hertenkamp is een �jne 
plek waar u goed kunt vertoeven. Er is 
een bankje zodat u kunt zitten en er is 
uiteraard ook een prullenbak. Laat 
a.u.b. het hertenkamp én de omge-
ving netjes achter zodat de volgende 
bezoekers net zoveel plezier kunnen 
beleven als u en uw (klein)kinderen.
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De Nieuwe Meerbode is 
verkrijgbaar op de volgende 
ophaalpunten:

Aalsmeer
Kantoor Nieuw Meerbode Visser-
straat 10

Abcoude
Dienstencentrum de 
Angstelborgh
Dorpszicht 22
Fred Abcoude
Hoogstraat 32
PLUS
Amsterdamsestraatweg 38

Baambrugge
Buurtsuper Henks
Brugstraat 4
Dorpshuis de Vijf Bogen
Pr. Margrietstraat 10

Mijdrecht
Albert Heijn
Leicester 13
Bibliotheek Mijdrecht
Dr. van der Haarlaan 8

Boekhandel Mondria
De Lindeboom 11
Gemeentehuis
Croostadtlaan 111
Kantoor Nieuwe Meerbode
Midrethstraat 9
Primera
De Lindeboom 16
Shell
Mijdrechtse Zuwe 2D

Vinkeveen
Albert Heijn
Herenweg 71-73
Bibliotheek Vinkeveen
Herenweg 63
Boellaard De Groene Vakwinkel
Herenweg 257
Jumbo
Plevierenlaan 7

Waverveen
Fa. Ruizendaal & Zn
Poeldijk 2a

Wilnis
Jumbo
Molmlaan 2

Wilnis - Bij De Woudreus, aan de 
rand van het Speelwoud achter 
Dorpshuis De Willistee, kunnen 
kinderen van 4 tot en met 12 jaar 
woensdag 12 februari van 14.00 tot 
16.00 uur hun eigen vogelparadijs 
maken. Rijg een pindaslinger en vul 
een theekopje met vet voor de 
vogels. Het is ook mogelijk om een 
garde met nestmateriaal (hooi, stro, 
wol, takjes en pluis) te vullen. Als de 
vogels een nestje gaan bouwen, 
komen ze eerst bij jou in de tuin of 
op je balkon om nestmateriaal te 
shoppen. Zo heb je straks een 
compleet vogelparadijs op je balkon 
of in je tuin. Je kunt ook lekker naar 
buiten, op vogelexcursie met een 
zoekkaart en verrekijker en wie weet 
spot jij wel een bijzondere vogel.
Aanmelden is verplicht en dit kan
via www.dewoudreus.nl. Ga naar 
activiteiten. Deelname aan de
activiteit kost € 2,– per kind,
inclusief materialen. Er is plek
voor 40 kinderen.

Maak je eigen 
vogelparadijs
bij De Woudreus

Mijdrecht - In de kantine van Argon 
is vrijdag 7 februari weer een bingo-
avond. De aanvangstijd is 19.30 uur. 
De deur gaat open om 19.00 uur.
Er zijn veel mooie prijzen, waaronder 
een diner voor vier personen bij 
Restaurant Jettiez als hoofdprijs.

Mijdrecht - In gebouw De Rank, 
Prins Bernhardlaan 2, tegenover 
gebouw De Veenstaete en de
Vijver in Mijdrecht, vindt dinsdag 11 
februari, aanvang 14.00 uur, weer een 
buurtbingo plaats. Er zijn veel mooie 
prijzen, kaartjes zijn € 0,50 per stuk.

Bingo bij Argon Bingo in De rank

Foto is aangeleverd.

Zing mee in het Turfschipperscafé.  Foto is aangeleverd.

Vinkeveen - In de Boei, Kerklaan 32 
in Vinkeveen, vindt zondag 9 februari, 
van 14.00 tot 17.00 uur, voor de 
zevende keer het Schipperscafé 
plaats. Toegang is gratis, maar er 
wordt een kleine vrijwillige bijdrage 
gevraagd om de kosten te dekken.
Beproef je stembanden. Je bent niet 
alleen. Integendeel. Ook dit jaar
zal de zaal weer vol zitten met lief-
hebbers van het gezongen lied, die 
samen en onder begeleiding van de 
vijf muzikanten en 35 zangers van 
Shanty & zeemanskoor de Turf-
schippers er een groot zangfestijn 
van gaan maken. Als speciale gasten 

zijn er de 22 stoere zangeressen van 
het bekende dameskoor De Piraten-
meiden, dat met het vertolken van 
het zeemanslied de zaal in vervoering 
zal brengen. 
Op grote schermen in de zaal zullen 
de teksten van de te zingen liederen 
geprojecteerd worden en uitstekend 
door het publiek te volgen zijn. Ook 
de hal wordt erbij betrokken met een 
tekstscherm en geluid. Er wordt drie 
keer gepauzeerd om de kelen te 
smeren en tot rust te laten komen. 
Ook is er voor de liefhebbers weer 
een haringkar aanwezig. Meer infor-
matie: www.deturfschippers.nl.

Zing mee in het Turfschipperscafé

LEZERSPOST
Ingezonden mails vallen buiten verantwoordelijkheid van de redactie.
Naam- en adresgegevens moeten bekend zijn bij de redactie. Deze behoudt 
zich het recht voor teksten in te korten, te wijzigen of niet te plaatsen.
Anonieme mails worden niet in behandeling genomen.

De grootste dreiging voor een veilig, welvarend en democratisch
Nederland is in mijn ogen D66 (door veel Nederlanders niet voor niets 
D666 genoemd, en niet een zeer hypothetische oorlogsdreiging, van 
Russische kant, al stond Rusland niet speci�ek in het artikel vermeld.
In een kongsi met deze D66(6) heeft de uitspreker van deze dreiging, 
Mark Rutte, het land naar de rand van de afgrond gebracht. Mijn stel-
regel in het leven is, dat als ik onzin wil horen ik, óf een plaat van Urbanus 
opzet, óf een toespraak van Poetin beluister. Ja, beste lezers van de 
Nieuwe Meerbode, ik spreek Russisch, en hoef dus het advies van Rutte 
niet op te volgen om Russisch te gaan leren. Als zelfbenoemd Rusland-
deskundige kan ik de inwoners geruststellen, er zal hier nooit een Rus 
op de stoep staan, een stoep met poep, maar dat is een Ronde Venens 
probleem. Om de doodeenvoudige reden dat er tussen Rusland en 
Nederland, Polen is gelegen, en dat land zal de eventuele Russische 
agressie wel keren. Bovendien is Rusland te zwak om dit ook maar ooit
te wagen.
Het is godgeklaagd, al zal de heer Doorn daar wel niet in geloven, dat hij 
raadsvragen gesteld heeft over de waarschuwing van Rutte, wat geleid 
heeft tot een brij van socialistisch geleuter, al zijn socialistisch en geleuter 
voor mij van dezelfde betekenis. Jemig de pemig zeg, ik denk dat de heer 
Doorn een paar stickies teveel heeft gerookt in zijn leven. Om onzeker-
heid, angst en ook verwarring bij de inwoners van de Ronde Venen te 
voorkomen roep ik de raad van de Ronde Venen op om een motie in te 
dienen om het burgerschap van de heer Doorn van de Ronde Venen in
te trekken en hem terug te sturen naar Ruigoord.
Martijn Overwater

“Burgemeester Divendal antwoordt op 
raadsvragen D66 over oorlogsdreiging”

De Ronde Venen - In kleine woning-
bouwprojecten, vooral in kleine 
kernen, gaat de gemeente zich na 
een aangenomen motie van PvdA/
GroenLinks samen met de woning-
corporatie inspannen om meer 
sociale huurwoningen te realiseren. 
Ook heeft de gemeenteraad het 
voorstel van PvdA/GroenLinks 
aangenomen om in de toekomst 
30% van de totale woningvoorraad 
sociale woningbouw te laten zijn.
Raadslid Ernst Schreurs: “We zien dat 
in kleine woningbouwprojecten er 
vaak voor wordt gekozen om geen 
sociale huurwoningen te realiseren. 
Dit zorgt ervoor dat er vooral in 
kleine kernen geen sociale huur-
woningen bij komen. We hebben het 
college met deze motie opgeroepen 
om samen met de woningcorporatie 
ook in kleine kernen sociale huur-
woningen te realiseren en eventuele 
belemmeringen daarbij zoveel 
mogelijk weg te nemen.”

Er zijn meer woningen nodig in
De Ronde Venen. Maar niet alleen 
dat, er moeten vooral ook meer 
betaalbare woningen gebouwd 
worden. Eerder besloot de
gemeenteraad op voorstel van
PvdA/GroenLinks en LEF daarom
al om de ambitie voor betaalbare 
woningbouw te verhogen van 45% 
naar 66% per woningbouwproject. 
Dan gaat het om sociale huur, 
middenhuur en betaalbare koop.
Met de aangenomen motie komt er 
een extra inspanning om die sociale 
huur ook in kleine kernen van de 
grond te krijgen.

Meer sociale woningbouw nodig 
Van de 66% betaalbare woningbouw 
per woningbouwproject is echter 
maar 30% sociale huur. PvdA/
GroenLinks vindt dat dit percentage 
omhoog moet. Op dit moment is 
namelijk zo’n 27% van de woning-
voorraad sociale huur, maar komt
ca. 35% van de inwoners hiervoor in 
aanmerking. Met de huidige ambitie 
per woningbouwproject, stijgt het 
aandeel in de voorraad in 2040 naar 
28%. Dat zet geen zoden aan de dijk.
Daarom heeft PvdA/GroenLinks twee 
voorstellen gedaan voor meer sociale 
woningbouw. Een voorstel om te 
komen tot 30% sociale huur in de 
hele woningvoorraad en een voorstel 
om 35% sociale huur per woning-
project te realiseren, zodat dat doel 
sneller gehaald wordt. Het voorstel 
voor 35% per woningbouwproject is 
niet aangenomen, het doel van 30% 
sociale huur in de hele woning-
voorraad wel.

Duidelijk doel vastgelegd
Ernst Schreurs: “PvdA/GroenLinks is 
blij dat we een duidelijk doel vastge-
legd hebben: 30% sociale huur in de 
hele woningvoorraad. Het is teleur-
stellend dat het bijbehorende voor-
stel om dat doel sneller te bereiken 
het niet gehaald heeft. Toch is het 
vastleggen van dat doel belangrijk, 
want daardoor moeten per project 
meer sociale woningen gebouwd 
worden dan tot nu toe is gebeurd om 
die 30% te halen. PvdA/GroenLinks 
zal zich daar bij toekomstige woning-
bouwprojecten dan ook sterk voor 
blijven maken!”

Meer betaalbare woningbouw, 
ook in kleine kernen

Vinkeveen - In het driebanden-
toernooi van biljartclub De Merel 
Cafè Biljart de Merel zijn er meer 
kwart�nalisten bekend geworden.
In het afgelopen weekend speelden 
Coen Stevens en Emiel Jagroep zich 
zaterdag naar de kwart�nale en 
zondag de verrassend sterk spelende 
Berend Huizing, die tot nu de kortste 
partij speelde in zes beurten en de 
hoogste serie van zes caramboles 
maakte. Reeds geplaatst waren 
Richard van Kolck, Bob van Kolck, 
Roos Aarsman en Donny Beets voor 
de kwart�nale, die gespeeld gaat 
worden op zaterdag 22 en 29 maart 
en zondag 23 en 30 maart. Er kunnen 
nog enkele spelers geplaatst worden 

voor zaterdag 22 februari en zondag 
16 februari, en zaterdag 1, 15 maart, 
en zondag 2 en 16 maart. Het Open 
Ronde Venen Libre toernooi zal 
tussendoor op vrijdag 7, zaterdag 8 
en zondag 9 maart gespeeld worden. 
Zowel heren als dames zijn van harte 
welkom. Opgeven: Cafè Biljart de 
Merel, Arkenpark Mur 43, Vinkeveen, 
tel. 0297 - 263 562, 06 - 4794 4950
en 06 - 4794 4949. E-mail:
demereldorus3@gmail.com.

Coen Stevens en Berend Huizing 
naar kwartfinale driebanden
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Mijdrecht - Migratie en integratie 
zijn complexe thema’s. Om die reden 
organiseerde de lokale VVD op
28 januari een debatavond in het 
oude Parochiehuis in Mijdrecht met 
leden en niet-leden. De inleiders 
waren Bente Becker (VVD Tweede 
Kamerlid), Peter Lamberts (VVD 
secretaris thematisch netwerk
integratie/immigratie) en Ronnie 
Hossain (VVD provinciale staten 
Utrecht). Zij deelden hun kennis van 
de stand van zaken op dit dossier op 
nationaal en internationaal niveau.

De inleiders maakten duidelijk dat 
migratie en integratie met bijna alle 
aspecten van onze samenleving in 
verband staan, zoals woningnood, 
personeelstekorten, gezondheids-
zorg, onderwijs, milieu en klimaat.
Er zijn grote verschillen in de diverse 
asielstromen, zoals vluchtelingen, 

veilige landers, arbeidsmigranten
en internationale studenten. Deze 
verschillen en vele grijze gebieden 
maken het noodzakelijk om geen 
eenduidige regels en simpele wetten 
op te stellen. Sommige politieke 
partijen willen dit echter doen 
geloven. Simpele oplossingen doen 
regelmatig geen recht aan de achter-
grond van diverse groepen asiel-
zoekers en zijn vaak niet mogelijk 
door internationale wetten en 
verdragen.
Veel vergt maatwerk. De inleiders 
maakten duidelijk dat juist de VVD 
dat onderkent en veel heeft bereikt. 
Ze sloten bijvoorbeeld deals met 
landen om uitgeprocedeerde onder-
danen terug te nemen. De VVD
werkt aan een lijst maatregelen,
zoals verplicht hoger niveau van de 
Nederlandse taal bij inburgering. Op 
Europees niveau wordt gewerkt aan 

Boeiende VVD debatavond
over migratie en integratie

opvang van asielzoekers buiten
de EU-grenzen. Ze kijken naar de
juridische houdbaarheid van pilot-
projecten, zoals die van de Italiaanse 
regering.
Deze avond loste de grote migratie- 
en integratiepuzzel niet op. Toch was 
het een zeer geanimeerde avond 
met inhoudelijk debat en gerichte 
vragen. Bezoekers leerden veel
over de praktische aspecten van dit 
probleem. Ze werden geïnspireerd 
om ideeën aan te dragen. Misschien 
kunnen deze ideeën later door de 
aanwezige politici worden ingezet.
Kortom, een zeer inspirerende avond. 
Van uit de motivatie om politiek
en inwoners dichter bij elkaar te 
brengen is het bestuur van het VVD-
netwerk Rijn Vecht en Venen gemoti-
veerd om vaker debatavonden te 
organiseren. Politieke onderwerpen 
die ons allen raken, staan hierbij 
centraal. Als inwoners daar concrete 
ideeën of voorstellen over hebben, 
dan kan men dat via voorzitter@rijn
vechtenvenen.vvd.nl kenbaar maken.

Foto is aangeleverd. Paul op zijn patatboot en de prijzen.  Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - De criminaliteit in 
De Ronde Venen is in 2024, na jaren 
van afname, licht toegenomen. De 
stijging wordt met name veroorzaakt 
door toegenomen diefstal van �etsen 
en brommers, vernielingen, digitale 
fraude en jongerenoverlast. Het 
aantal geweldszaken, autokraken en 
geslaagde woninginbraken is juist 
gedaald. Dat blijkt uit een overzicht 
van het aantal geregistreerde 
misdrijven in De Ronde Venen.
De cijfers laten zien dat het aantal 
misdrijven in De Ronde Venen met
4 procent is toegenomen van 1228 
naar 1274 gevallen. De toename 

komt na een aantal jaren, waarin 
criminaliteit in de gemeente
gestaag is gedaald. Tien jaar
geleden registreerde de politie nog 
ruim 1740 gevallen van criminaliteit.
De toename van criminaliteit wordt 
volgens burgemeester Maarten 
Divendal en de wijkteamchefs Eric 
van Heumen en Thijs Leyenaar van de 
politie voor een deel verklaard juist 
door extra inzet van gemeente en 
politie. Als voorbeeld noemt Divendal 
jongerenoverlast. “Dat cijfer gaat 
nogal op en neer de afgelopen jaren. 
In het najaar kregen we regelmatig 
meldingen van overlast door jeugd

Criminaliteit in De Ronde Venen 
licht toegenomen

in het centrum van Mijdrecht. Afge-
sproken is toen extra te surveilleren 
en niets meer te accepteren. Ook zijn 
inwoners opgeroepen om meteen 
overlast te melden. Door die extra 
inzet zijn er ook meer meldingen van 
jongerenoverlast binnengekomen
en is de overlast daadwerkelijk sterk 
verminderd. Hetzelfde geldt voor de 
Feestweek Abcoude. Tijdens de 
Feestweek in 2023 verliepen de festi-
viteiten niet zoals we wilden. Daarom 
zijn er in 2024 maatregelen genomen 
en afspraken gemaakt om uitwassen 
te voorkomen en alcoholgebruik in 
de hand te houden. Die aanpak heeft 
geleid tot intensiever toezicht en 
handhaving dat sterk bijgedragen 
heeft aan een weer geslaagde 
Feestweek.’’

Opvallende stijger in de cijfers is de 
toename van het aantal brom-, snor- 
en �etsendiefstallen. “De diefstallen 
vinden verspreid over de gemeente 
plaats, maar het gebied rond het 
station Abcoude is echt een hot spot. 
In het najaar heeft de politie daar, 
samen met de gemeentelijke boa’s, 
extra toezicht gehouden. Ook 
hebben we een communicatie-
campagne gevoerd om �etsbezitters 
onder andere te wijzen op het nut 
van een extra slot en hebben we een 
‘lok�ets’ ingezet. Het terugdringen 
van �etsdiefstal blijft komend jaar 
een belangrijk punt van aandacht’’, 
zegt wijkteamchef Van Heumen.

Regio - Het duo Joram van Ketel 
(trombone) en Iddo van der Giessen 
(orgel) bestaat uit twee jonge en 
gedreven musici. Hun nieuwste 
programma ‘Op Avontuur’ is een
muzikale ontdekkingsreis waarin ze 
op zoek gaan naar nieuwe muziek en 
bijzondere klankcombinaties voor 
trombone en orgel. Op zondag 9 
februari om 15.00 uur in de Johannes 
de Doperkerk aan het Driehuisplein
te Mijdrecht/Wilnis nemen zij u graag 
mee op avontuur. Naast muziek van 
Händel, Berlioz, Elgar en Zimmer, kunt 
u getuige zijn van nieuwe composities 
voor trombone en orgel en van duo-
improvisaties door Joram en Iddo.
De deurcollecte na a�oop van het 
concert is voor de Stichting Hoog-
vliegers, die zieke of gehandicapte 
kinderen een bijzonder avontuur laten 
beleven; ze mogen een dag piloot zijn! 
En natuurlijk kunt u napraten in de 
S.e.T. Residentie met een drankje erbij.

Jonge talenten
verkennen nieuwe klanken

De Ronde Venen - Gemeente
De Ronde Venen zet op dit moment 
grote stappen, zodat de gemeente-
raad het raadsvoorstel Bestemmings-
plan Vinkeveense Plassen in de 
raadsvergadering van 8 mei kan 
behandelen. De komende maanden 
staan er eerst commissievergade-
ringen en nog een inspraakmoment 
op de agenda. Het vastgestelde 
uitgangspunt is dat recreatie, natuur, 
ondernemen en wonen hand in hand 
gaan.
Woensdag 12 februari staat het 
bestemmingsplan geagendeerd voor 
de eerste politieke behandeling. Hier 
worden de hoofdlijnen, verkaveling 
en bebouwingspercentage, zand-
eilanden, handhaving en natuur en 
inspraakreacties besproken. 
Vanwege de veelomvattendheid van 
het bestemmingsplan zijn er naast 
woensdag 12 februari extra commis-
sies gepland: op donderdag 20 maart 
en donderdag 17 april. Op 17 april
is er nog een mogelijkheid voor 
inwoners en ondernemers om in

te spreken bij de gemeenteraad.
Vervolgens wordt het bestemmings-
plan behandeld in de raadsvergade-
ring van donderdag 8 mei.
Wethouder Cees van Uden: “We 
vinden het heel belangrijk dat de 
procedure om tot dit bestemmings-
plan te komen zorgvuldig wordt 
doorlopen. Er zijn de afgelopen jaren 
honderden gesprekken gevoerd met 
betrokkenen en vele zienswijzen 
beantwoord. Het college heeft 
vertrouwen in een positieve
behandeling in de raad.”

Bestemmingsplan Vinkeveense 
Plassen in gemeenteraad

Vinkeveen - Horecaprijzen.nl is een 
platform dat de Nederlandse Horeca 
Prijzen organiseert. Deze prijzen 
erkennen en belonen horeca-
gelegenheden voor hun bijdrage
aan de leefbaarheid en gezelligheid 
in hun gemeenschappen. De
verkiezing biedt horecazaken de 
kans om op gemeentelijk, provinciaal 
en landelijk niveau awards te winnen.

Een topwinnaar tijdens de verkiezing 
is Paul’s patatboot geworden, een 
varende snackbar op de Vinkeveense 
Plassen, gerund door Paul Bouwens. 
Sinds 2020 voorziet deze opvallende 
boot bezoekers van friet, snacks, 
maar desgewenst ook van kreeft, 
oesters en champagne. De boot is 
een fenomeen in de regio en biedt 
naast snacks ook full-service catering, 
het verzorgen van kinderfeestjes en 
private dining. Paul’s patatboot staat 
bekend om zijn unieke sfeer en de 
persoonlijke touch van Paul zelf, die 
zijn klanten altijd met een glimlach 
bedient.
Vorig jaar deed Paul’s patatboot niet 
mee aan de verkiezing. In 2022-2023 
behaalde hij vier prijzen. Nu, in 2024-
2025, een evenaring van de score: 
ook vier prijzen. Hij werd uitverkoren 
tot beste cafetaria van gemeente De 
Ronde Venen en als beste cafetaria 
van de provincie Utrecht. Ook heeft 
hij 20 januari in Zeist de Golden 
Award in ontvangst mogen nemen, 
omdat hij landelijk de top 10 van de 
beste cafetaria van Nederland heeft 

gehaald met de beste waardering 
van een 9.66 als cijfer. Tevens heeft 
hij de Creativiteit Award in ontvangst 
mogen nemen.

Ondanks dat het in 2024 geen 
gemakkelijk seizoen was – een laat 
begin van het seizoen op de water-
rijke Vinkeveense Plassen en een 
matige zomer – heeft Paul veel
geïnvesteerd in zijn drijvende
horecaparadijs om te kunnen blijven 
bestaan. De Vinkeveense onder-
nemer wil zijn enthousiaste culinai-
risten niet teleurstellen. Bouwens 
vertelt: “Door te investeren in een 
grill, licht, geluid en meer kan ik
nog meer betekenen om bruiloften, 
verjaardagen en andere feesten op
te luisteren door een all-in pakket te 
kunnen bieden. Gelukkig lopen de 
boekingen weer binnen voor 
aanstaande zomer.”

Echter, ondanks het succes, staat
de vergunning van Paul’s patatboot 
onder druk. De gemeente De Ronde 
Venen is bezig met het actualiseren 
van de planologische kaders van het 
Vinkeveense Plassengebied, waarbij 
ze streven naar een balans tussen 
natuur, recreatie en bebouwing. Dit 
kan invloed hebben op commerciële 
activiteiten zoals de patatboot.
Daarnaast werkt de gemeente aan 
het verbeteren van de toegang tot 
de plassen, wat ook gevolgen kan 
hebben voor bestaande vergun-
ningen en activiteiten.

Paul’s patatboot opnieuw in de 
prijzen bij horecaprijzen.nl

Foto is aangeleverd.
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De Ronde Venen - Op donderdag
30 januari werd in de gemeenteraad 
van De Ronde Venen de situatie 
besproken die is ontstaan in de 
gemeenteraad en het college.
Zo is er een Ronde Venen Belang 
(RVB) wethouder opgestapt wegens 
gebrek aan vertrouwen van de eigen 
fractie, de andere RVB-wethouder 
stapte uit de eigen partij en kwam 
een maand later weer terug en RVB 
wil een nieuwe vierde wethouder, 
terwijl het college heeft aangegeven 
dat dat niet nodig is. Daarnaast 
speelt de overstap van verschillende 
raadsleden naar andere fracties.
Een onwenselijk situatie.
Fractievoorzitter Pieter Kroon (PvdA/
GroenLinks): “We hebben met toe-
nemende verbazing de ontwikke-
lingen gevolgd. Ontwikkelingen die 
we vooral moesten vernemen via 
persberichten en sociale media.
Er ligt, denken wij, een belangrijke 
verantwoordelijkheid bij de coalitie 
en vooral Ronde Venen Belang om 
het bestuur weer stabiel te krijgen. 
Dat betekent ook het doen van 
concessies, zoals geen vierde 
wethouder.”

Gebrek aan vertrouwen in college
De situatie in het college begon eind 
vorig jaar toen wethouder Huib 
Zevenhuizen aangaf te stoppen als 
wethouder, omdat hij van zijn eigen 
Ronde Venen Belang fractie te weinig 
vertrouwen zag. Ronde Venen Belang 
communiceerde vervolgens een 
andere lezing op sociale media, 
namelijk dat de wethouder zou 
stoppen om een ‘nieuwe stap in zijn 
carrière en persoonlijke leven te 
zetten’. Tegelijkertijd besloot 
wethouder Maarten van der Greft
om uit RVB te stappen en als onaf-
hankelijk wethouder door te gaan. 
Na gesprekken met RVB is hij een 

maand later echter weer terug bij de 
partij.
Het college van burgemeester en 
wethouders heeft aangegeven tot de 
gemeenteraadsverkiezingen volgend 
jaar met drie wethouders de rit uit te 
kunnen zitten. Toch wil Ronde Venen 
Belang een nieuwe vierde wethouder 
in het college hebben, wat gepaard 
gaat met zo’n 150.000 euro aan extra 
kosten. Dat terwijl de gemeente al 
moeite heeft om de begroting voor 
2026 sluitend te krijgen, omdat 
gemeenten in dat zogeheten ‘ravijn-
jaar’ veel minder geld krijgen van de 
Rijksoverheid.

Onbestuurbare gemeente
PvdA/GroenLinks heeft aangegeven 
dat de coalitie zich in moet 
inspannen om de relatie met het 
college te herstellen en zo te houden. 
Niemand is er immers bij gebaat als 
een gemeente onbestuurbaar wordt 
omdat mensen niet met elkaar door 
één deur kunnen. Dat zorgt niet
voor vertrouwen bij inwoners.
Wat PvdA/GroenLinks betreft komt
er ook geen vierde wethouder. Een 
vierde wethouder is immers niet 
nodig, kost alleen maar extra geld
en RVB is met Maarten van der Greft 
nog steeds in het college vertegen-
woordigd. Voor datzelfde geld kan 
bijvoorbeeld ook de inkomensonder-
steuning voor inwoners met de 
laagste inkomens worden verruimd. 
Voor alsnog blijft RVB echter bij het 
plan om in februari een vierde 
wethouder voor te dragen.

Einde aan de stoelendans
Naast de ontstane situatie in de 
coalitie en het college heeft de 
gemeenteraad ook te maken met 
een ware stoelendans. Zo stapte eind 
vorig jaar een raadslid van RVB uit de 
eigen fractie en sloot zich niet veel 

PvdA/GroenLinks: “Geen vierde
wethouder en einde aan stoelendans”

later aan bij de VVD. Deze maand 
werd een nieuw raadslid voor
Inwonerscollectief geïnstalleerd dat 
vervolgens direct overstapte naar 
Lokaal en Fair en daarmee Inwoners-
collectief uit de raad liet verdwijnen.
PvdA/GroenLinks heeft aangegeven 
dat het overstappen naar andere 
fracties onwenselijk is en dat fracties 
zetels van andere partijen ook niet 
moeten willen accepteren. Dat het 
wettelijk mag, betekent niet dat je 
het moet willen. De partij stelde 
verder voor om met elkaar de 
afspraak te maken om dit niet
meer te doen.
Pieter Kroon: “We hopen dat er een 
einde komt aan de stoelendans, RVB 
afziet van een vierde wethouder en 
de rust terugkeert in het college en 
de gemeenteraad. Er staan immers 
nog genoeg belangrijke dossiers op 
de agenda, waarbij het belangrijk is 
dat er goede besluiten genomen 
worden. Zoals het bestemmingsplan 
Vinkeveense Plassen en de gemeen-
telijke begroting voor volgend jaar. 
Als dat niet lukt, is PvdA/GroenLinks 
altijd bereid om een bijdrage te doen 
aan een stabiel en slagvaardig 
gemeentebestuur.”

Pieter Kroon.  Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - Op 30 januari 
vergaderde de gemeenteraad.
Eén van de onderwerpen was 
‘bijpraten over de politieke situatie’. 
Die politieke situatie betrof het plot-
selinge vertrek van twee wethouders 
in november vorig jaar. Toen liet 
wethouder Huib Zevenhuizen weten 
het vertrouwen te missen van zijn 
eigen fractie Ronde Venen Belang 
(RVB) om goed te kunnen functio-
neren. Hij liet destijds weten: “Om
die reden stop ik als wethouder in 
gemeente De Ronde Venen.”

Geen vaste koers
Zevenhuizen was in 2022 door RVB 
– de grootste fractie in de gemeente-
raad – naar voren geschoven. RVB-
wethouder Maarten van der Greft 
stapte afgelopen november eveneens 
op. Hij sneed zijn politieke banden 
met Ronde Venen Belang door. 
Namen die fractie was hij na de 
gemeenteraadsverkiezingen naar 
voren geschoven als wethouder. 
Afgelopen november was de maat 
vol voor Van der Greft: “Ik herken mij 
niet meer in de koers die deze fractie 
voert.” Van der Greft verklaarde verder 
te gaan als ‘onafhankelijk’ wethouder.

Meer duidelijkheid
De raadsleden Pieter Kroon (PvdA-
GroenLinks), Jan Rouwenhorst (CDA) 
en Wim Stam (ChristenUnie-SGP) 
wilden tijdens de raadsvergadering 
van afgelopen donderdag meer 
duidelijkheid over de recente ont-
wikkelingen. Zij gaven aan dat sinds 
november vorig jaar alleen via pers-
berichten en app-berichten met de 
gemeenteraad werd gecommuni-
ceerd. Zo had het college laten weten 
door te willen gaan met drie in plaats 
van vier wethouders. Door het 
college van burgemeester en de 
wethouders was zelfs al een herschik-
king van werkzaamheden gemeld 
aan de raad. Van duidelijke bericht-
geving vanuit Ronde Venen Belang 
was geen sprake.

Samenwerking in de praktijk
Het college liet schriftelijk eerder 
weten: ”De drie wethouders die over-
blijven voelen een grote verantwoor-
delijkheid voor de bestuurbaarheid 
en de continuïteit van onze 
gemeente. Er komt een ravijnjaar
op ons af en er zijn nog voldoende 
uitdagingen die het college samen 
met de raad wil aanpakken.”
Het college onthulde in dat bericht 
“graag op korte termijn met alle
fractievoorzitters in gesprek te gaan 
om gezamenlijk te bespreken hoe de 
samenwerking met de gehele raad en 
het college er in de praktijk uit kan 
gaan zien.”

Emotionele uitglijder
Halverwege januari openbaarde de 
heer Van der Greft dat zijn ‘vertrek’ als 
RVB-wethouder in november vooral 
een emotionele actie was. Het vertrek 
van zijn collega Zevenhuizen zou ‘iets’ 
met hem hebben gedaan. “Ik heb
een uitglijder gemaakt die ik met de 
kennis van nu niet had willen maken. 
Daarvoor heb ik mijn excuses aange-
boden.”  Verondersteld mag worden 
dat hij dat heeft gedaan aan de 
raadsleden van Ronde Venen Belang.

Beoogde kandidaat
In ieder geval haastte RVB-fractie-
voorzitter Erik de Haan zich om het 
herstel van een goede samenwerking 
te benadrukken. “We snappen dat er 
toelichting gewenst is. Wij zijn als 

fractie met Van der Greft in gesprek 
om de samenwerking te verbeteren.” 
Zo zou Van der Greft niet langer als 
‘onafhankelijk’ wethouder doorgaan. 
De Haan deelde mee dat de fractie 
van Ronde Venen Belang toch een 
vierde wethouder zal voordragen in 
de raadsvergadering van februari.
Dit is tegen het zere been van zowel 
VVD als D66. Vermoedelijk weten 
deze coalitiepartners al wie die 
beoogde kandidaat is en hebben ze 
daarover al hun veto uitgesproken.

Geen optie
VVD-fractievoorzitter Bart Richter 
betreurde de turbulentie binnen RVB, 
maar zei blij te zijn dat er door RVB en 
Van der Greft wordt gewerkt aan de 
wederopbouw van de onderlinge 
relatie. “Voor ons is dat een intern 
punt van RVB. Het gaat er ons om
het coalitieakkoord uit te voeren. Het 
huidige college geeft zelf aan dat een 
vierde wethouder niet nodig is.” Ook 
voor de VVD is het geen optie. “Met 
drie wethouders is RVB ook vertegen-
woordigd in het college, de taken
zijn opnieuw verdeeld. Het inwerken, 
herverdelen en overdragen van taken 
kost tijd.” Ook verwees de VVD-
fractievoorzitter naar de ongunstige 
situatie van de gemeente�nanciën.

Rustig verder
Bart Richter: “Een vierde wethouder 
kost anderhalve ton extra boven op 
de huidige kosten. Wij zijn er niet van 
overtuigd dat de beoogde kandidaat 
zal bijdragen aan een collegiaal en 
stabiel bestuur. Bij ongewijzigde 
kandidatuur zullen wij tegen die 
kandidaat stemmen. Het is aan de 
raad om een besluit te nemen.”
Ook D66 fractievoorzitter mevrouw 
Joanne Freeve wees naar de opstel-
ling van het college. “Doorgaan met 
drie wethouders is ook de lijn die
wij uitzetten. We zijn voor collegiaal 
bestuur en willen rustig met dit 
college verder.”

Stoelendans
Tijdens de raadsvergadering werden 
twee nieuwe raadsleden benoemd. 
Door het afscheid van mevrouw Ria 
de Korte raakte de fractie van Leef-
baar en Fair (LEF) een raadszetel kwijt. 
Omdat De Korte kort na de raads-
verkiezingen uit het CDA was over-
gestapt kwam de open plek volgens 
de regels weer toe aan het CDA.
Voor het CDA werd tijdens de raads-
vergadering mevrouw Amber Beijer 
uit Mijdrecht geïnstalleerd.

Inwoners zonder raadslid
Door vertrek uit de gemeente van 
Melissa Bloem was ook de raadszetel 
van Inwoners Collectief (IC) vacant. 
De heer Youp de Haas uit Amstelhoek 
kwam volgens de kieslijst in aan-
merking de vacature voor inwoners 
Collectief op te vullen. Al voor zijn 
installatie maakte hij bekend over
te zullen stappen naar de fractie van 
Lokaal en Fair (LEF). Inwoners Collec-
tief kreeg in maart 2022 bij de ver-
kiezingen meer dan 1.000 stemmen. 
Door de ‘overstap’ van het nieuwe 
raadslid is Inwoners Collectief niet 
langer vertegenwoordigd in de 
gemeenteraad.

Afgelopen oktober deed zich ook
een transfer voor. Toen stapte Walter 
Koornneef uit Vinkeveen uit de fractie 
van Ronde Venen Belang om door
te gaan als onafhankelijk raadslid. 
Inmiddels is hij toegetreden tot de 
VVD-fractie.

Openingen en blokkades
in de gemeentepolitiek

De Ronde Venen - De gemeenteraad 
heeft de uitgangspunten vastgesteld 
voor de nieuwe Omgevingsvisie
van De Ronde Venen. Hierin staan de 
ambities voor hoe de gemeente er in 
toekomst uit moet komen te zien. 
Wat in deze visie echter ontbreekt,
is wat de gemeentelijke ambities
zijn voor gezondheid en speci�ek 
gezonde lucht. D66 en PvdA/Groen-
Links diende daarom een motie in 
om dat in de verdere uitwerking wel 
mee te nemen. Helaas werd deze 
motie verworpen.
Fractievoorzitter Joanne Freeve 
(D66): “Het is jammer dat de fracties 
van RVB, CDA en VVD-gezondheid 
niet mee wil nemen bij de uitwerking 
van de Omgevingsvisie.” Fractievoor-
zitter Pieter Kroon (PvdA/GroenLinks) 
vult aan: “Het is onbegrijpelijk. 
Gelukkig heeft de wethouder in de 
commissie wel toegezegd dat er in 
de verdere uitwerking wel iets over 
gezondheid en luchtkwaliteit in 

moet komen. Dat wachten we voor 
nu dan ook af.”

Gezondheid in de Omgevingsvisie
In de uitgangspunten voor de
Omgevingsvisie staan drie hoofd-
ambities voor onze gemeente, 
waarvan ‘Groen en gezond wonen in 
levendige en betrokken dorpen’ de 
eerste is. Daarbij gaat het echter om 
een groene leefomgeving en wordt 
er niets gezegd over luchtkwaliteit. 
Dat terwijl schone lucht van groot 
belang is voor de gezondheid van 
inwoners en een duurzame leef-
omgeving. Daarnaast heeft de 
gemeente een verantwoordelijkheid 
om de luchtkwaliteit te verbeteren, 
gezondheidsrisico’s te beperken en 
hier in de Omgevingsvisie ambities 
over op te nemen.

Motie voor schone lucht
In antwoord op vragen van D66 en 
PvdA/GroenLinks gaf de wethouder 

D66 en PvdA/GroenLinks
zetten zich in voor schone lucht

aan dat hier bij de verdere uitwer-
king meer aandacht voor nodig is. 
Om dat kracht bij te zetten diende 
D66 en PvdA/GroenLinks een motie 
in die vroeg om in de Omgevings-
visie aandacht te besteden aan 
luchtkwaliteit en om als gemeente 
aan te sluiten bij het Schone Lucht 
Akkoord. En vervolgens actief 
gebruik te maken van de kennis en 
expertise die via het Schone Lucht 
Akkoord beschikbaar wordt gesteld. 
De motie kreeg naast D66 en PvdA/
GroenLinks alleen steun van LEF, 
ChristenUnie-SGP en de Senioren-
partij. Daarmee werd de motie 
verworpen.
Joanne Freeve en Pieter Kroon: 
“Het is jammer dat de motie niet is 
aangenomen, maar bij de verdere 
uitwerking van de Omgevingsvisie 
zullen er nog momenten komen
om inbreng te geven. Er zijn dus
nog kansen om bij te sturen en in
de uiteindelijke visie gezondheid
en gezonde lucht alsnog de plek te 
geven die het verdient. Daar blijven 
we ons als D66 en PvdA/GroenLinks 
voor inzetten!”

Vinkeveen - In Cafè Biljart de Merel, 
Arkenpark Mur 43, in Vinkeveen is 
vrijdag 7 februari om 20.00 uur weer 
prijsklaverjassen. Er worden vier 
ronden van zestien gi�es gespeeld 
en vervolgens worden de punten bij 

elkaar opgeteld en is de winnaar 
bekend.

Afgelopen vrijdag was Rob Vuur de 
beste kaarter met 7145 punten De 
totale uitslag van deze avond was:

Rob Vuur wint prijsklaverjassen 1. Rob Vuur met 7145 punten,
2. Noor Haak met 6536 punten,
3. Cees Wijngaarden met 6430 
punten. De poedelprijs was voor
Leo Smit met 5554 punten.
Meer informatie: stuur een mail
naar demereldorus3@gmail.com
of bel met 0297 - 263 562.
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HET LAATSTE WOORD

Jolanda Weber is uitvaartbegeleider en eigenaar 
van Monuta Weber. Iedere maand neemt ze u mee 
in haar persoonlijke ervaringen.

Wachters
In mijn werk komt er soms een gezin op mijn 
pad dat overloopt van liefde. Dat is nu weer

het geval. Vader en moeder wonen in het voorhuis, de zoon woont met 
zijn gezin achter op het terrein en de drie dochters wonen in de buurt.
Ze komen regelmatig langs. De kleinkinderen waaien af en toe naar 
binnen om opa en oma even gedag te zeggen en om ze bij te praten
over hun leven. Dat wordt niet anders als oma ernstig ziek wordt en
langzaam afscheid neemt van het leven.
Na haar overlijden blijft ze thuis. Dat wilde ze graag. Het zijn hete zomer-
dagen en we stellen alles in het werk om deze laatste wens te vervullen.
Ik zorg voor een airco en met misschien een beetje hulp van boven,
blijft ze tot de laatste dag in haar eigen huis.
In de dagen die volgen ga ik elke dag even langs. Soms zit ik even alleen 
met haar man te praten in de prachtige tuin, maar meestal is er wel 
iemand bij die iets komt regelen. Iedereen pakt een taak op. De één spant 
doeken in de serre, de ander zorgt voor de adressen en weer een ander 
regelt de bloemen. Er komen ook kleine boeketjes, die de kleinkinderen 
in de handvatten van de kist kunnen steken tijdens de uitvaart. Iedere 
keer als ik er ben, dwarrelt er wel een kleinkind in en om het huis.
Tijdens de uitvaart wordt de sterke band van de kleinkinderen met hun 
oma zichtbaar: ze staan als wachters om haar kist als de genodigden de 
aula betreden. De kleinkinderen steken de bloemen in de handvatten en 
ontsteken de kaarsen. Ook nu hebben ze allemaal een eigen taak. Het is 
mooi om te zien dat in deze familie de liefde en het respect voor elkaar 
van generatie op generatie wordt doorgegeven.

De kleinkinderen staan als wachters om haar kist als de genodigden de aula 
betreden.  Foto is aangeleverd.

NATUUR DICHT BIJ HUIS

Elke veertien dagen vindt u hier 
een column van IVN, afdeling
De Ronde Venen & Uithoorn.
IVN richt zich op natuureducatie. 
Voor meer informatie: kijk op
onze website www.ivn-drvu.nl.

Haat en liefde
in de polder.
Wie is de slimste?
Het is begin februari, nog steeds 
belangrijke weken om de vogels 
bij te voeren. In een koude nacht 
verliezen ze 10% van hun lichaams-
gewicht. Stel je zo’n koolmeesje 
voor: geen 20 gram. Moet er wel 
elke dag twee gram bijeten om in
leven te blijven. Ik doe mijn best

om voor de kleintjes altijd voer te 
hebben: zaden op de voedertafel
en in de silo, reuzel met insecten
op beschutte plekjes in een voeder-
huisje of jampot.
Maar makkelijk is dat niet: eerst 
moeten in november de eenden 
al leren dat de voedersilo op het 
gras niet voor hen bestemd is. Iets 
later, begin december, komen de 
spreeuwen. Met tien tegelijk storten 
ze zich op de pindacake die ik net 
heb opgehangen. Ik investeer in 
pindacakes omdat de meesjes er 
twee weken mee kunnen doen. 
Maar de tien spreeuwen eten een 
pindacake in een dag weg. En dat
is niet te bekostigen natuurlijk.
Dus de pindacake verhuist naar
een beschermende kooi.

En dan, dit jaar voor het eerst, 
komen de kauwtjes. Ze gedragen 
zich buitengewoon onbescheiden. 
Het is echt niet zo moeilijk voor ze 
om te zien dat de hangende silo niet 
voor hen bestemd is. Ze kunnen niet 
eens op de stokjes zitten die eruit 
steken. Daarom komen ze van ver 
aanvliegen en doen een luchtaanval 
op één van de voergaatjes, pikken
er wat voer uit en landen dan op
het gras om op te pikken wat ze 
eruit geschud hebben.
Met al hun intelligentie zouden 
kauwtjes toch moeten begrijpen: 
alles waar ik niet goed bij kan is
niet voor mij. Maar nee, ze blijven 
alle voederhuisjes aanvallen.
Intussen is alle voer voor de kleinste 
vogeltjes min of meer veilig onder-

gebracht in de voederkooi. Een 
soort eetbunker is het nu, een fort 
zonder cipier.
Eenden, spreeuwen én kauwtjes 
hebben geprobeerd door de mazen 
heen te komen met hun koppen. 
Maar dat kan niet meer, de kooi is nu 
aan drie kanten dichtgemaakt. Wie 
nog bij het voer wil komen moet of 
door de mazen naar binnen, of een 
nek hebben van tenminste 15 centi-
meter lang om bij de silo in de hoek 
te komen.
Knap van de kleintjes dat ze hun 
weg nog kunnen vinden naar de 
ingang van de silo, die je vanaf de 
buitenkant niet eens kan zien. Ze 
hebben nu hun eigen Fort Knox.

Catherine.

Regio - Rotary AMU heeft donderdag 
27 januari de organisatie Pearls of 
Africa verblijd met een donatie van
€ 2.500,–. Deze bijdrage kan worden 
ingezet voor hun bijzondere en waar-

devolle activiteiten. Stichting The 
Pearls of Africa heeft als doel fondsen 
te werven voor projecten in de 
armste dorpen rondom Jinja, de op 
één na grootste stad van Uganda.

Rotary AMU doneert
voor Pearls of Africa

De focus ligt op scholing, medische 
zorg, woon-omstandigheden en 
voorlichting voor kansarme kinderen.

De familie Kwint, afkomstig uit de 
regio, heeft dit initiatief in 2013 
opgericht. Zij hebben enkele jaren in 
Uganda gewoond en de uitdagingen 
van dichtbij meegemaakt. Inmiddels 
wonen zij weer in Nederland, maar 
blijven zich via de stichting onver-
minderd inzetten om de levens-
omstandigheden van de lokale 
bevolking te verbeteren.

Wereld een beetje beter
Rotary AMU (Aalsmeer-Mijdrecht-
Uithoorn) is een warme en actieve 
club, waarin mensen met heel 
verschillende achtergronden en 
beroepen elkaar vinden en erva-
ringen delen. Met elkaar zetten zij 
zich lokaal, regionaal, landelijk en 
internationaal in om de wereld een 
beetje beter te maken.
Meer informatie of geïnteresseerd
in een lidmaatschap? Mail naar: 
secretaris@rotaryamu.nl.

Regio - Ingrid van Alst geeft dinsdag 
om 10.00 uur een kennismaking met 
Qi Gong bij ‘Samen sterk huis’,
Wilhelminaweg 12, Woerden.
Qi Gong, spreek uit als Chi Koeng,
is een bewegingsleer afkomstig uit 
China en lijkt op yoga. Qi betekent 
energie, interne kracht, levenskracht. 
Gong betekent werk, herhaling, 
toewijding. Je kunt het zien als een 
meditatie met een beweging waarbij 
je ook je ademhaling gebruikt.

“In een klein groepje zingen we 
zachtjes samen een Chinees vers, ik 
zing eerst en dan mag je ze nazingen 
of neuriën. Dit om er lekker samen
in te komen”, vertelt Ingrid. “Daarna 
worden er gemakkelijke oefeningen 
gedaan op het ritme van de adem-
haling, vloeiende bewegingen die 
ervoor zorgen dat je ontspant. Het
is voor jezelf en je hoeft er niet lenig 
voor te zijn en de oefeningen kunnen 
ook zittend gedaan worden.

Kennismaken met Qi Gong
in ‘Samen sterk huis’

Na de oefeningen is het tijd om
even te gaan liggen. De bewegingen 
kunnen vervolgens ook thuis gedaan 
worden. Ze bevorderen de lichame-
lijke en geestelijke gezondheid. Het 
werkt erg ontspannend omdat de 
oefeningen zo simpel zijn.”

Ook Reiki en klankschalen
Ingrid van Alst geeft ook Reiki en 
klankschalen in het ‘Samen sterk 
huis’. Aanmelden of meer informatie: 
tel. 06 - 1400 4496, email info@
samensterkhuis.nl of in het ‘Samen 
sterk huis’ (openingstijden: zie de 
website www.samensterkhuis.nl).

Regio - In de afgelopen speelweek 
heeft K.O.T. ‘87-3 in de regionale 
biljartcompetitie goede zaken 
gedaan. Paul Schuurman speelde 
samen met Jeroen van Rijn de
kortste partij deze week in
19 beurten en Joost van Zuylen 
speelde de hoogste serie van
17 caramboles, een percentage
van 38.63%.
Tevens wisten de mannen Paul en 
Joost samen Said Metalsi en Broer 
Persoon de volle 48 wedstrijdpunten 
te behalen tegen de Springbok 1.
De Merel/Thijmen van Veen 1 speelde 
uit tegen Cens TC Gortenmulder en 
ook de Vinkeveners wisten goede 

zaken te doen met 47 wedstijd-
punten. Eric Aarsman en Bert Fokker, 
samen met Walter Verkouwen, wisten 
hun partij te winnen. Kees Gri�oen 
en Arjan Gortemulder speelden een 
gelijkwaardige partij en eindigden in 
een mooie remise.
De Merel/Thijmen van Veen 2 
ontvingen thuis S.V. Veenland/Liquid 
Rubber. Kopman Gerard Roling, Gijs 
van de Vliet Peer van der Meer wisten 
hun partij te winnen.
De Kromme Mijdrecht 1 kon niet 
overtuigen tegen het thuisspelende 
K.O.T’87-2. Collin Baars en Robert 
Daalhuizen wisten hun partij te 
winnen en Hans Bak moest de zege 
delen met Anton Witbier en Kees 
Westkamp wist zijn partij te winnen.

In De Hoef ontvingen DenB Diensten/
De Springbok de Merel/Thijmen van 
Veen 3. De winst bleef bij het thuis-
spelende team. Cock Sassen en
Ger Ruimschoot wisten hun partij te 
winnen. De beide kopmannen John 
Beets en Dorus moesten de winst 
delen en speelden een spannende 
remise. Jeroen van Rijn speelde in
19 beurten zijn twaalf wedstijd-
punten bij elkaar.
De Biljartvrienden/Smit Fietsen/
Stieva ontvingen K.O.T’87-1, waarbij 
ze winst niet konden behalen. Richard 
Schreurs en Edwin van de Schaft, 
samen met Richard van Kolck, 
wonnen hun partij en Ed Spitteler 
wist voor het thuisspelende team
de winst behalen.

K.O.T. ‘87-3 haalt uit in de biljartcompetitie.  Foto is aangeleverd.

Rotary AMU doneert 2.500 euro voor Pearls of Africa.  Foto is aangeleverd.

K.O.T. ’87-3 haalt uit in biljartcompetitie
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Na maanden van grijze luchten en frisse ochtenden is het nu zo genieten 
met het zonnetje erbij. Je voelt het direct: zodra die eerste warme stralen 
je huid raken, lijkt alles vrolijker en energieker. Het voorjaar lonkt en het 
triggert mij altijd om meer te wandelen en meer te genieten van het 
buiten zijn.

Vitamine D: gratis oppepper
De zon is onze belangrijkste bron van vitamine D. Deze ‘zonvitamine’ 
speelt een essentiële rol in ons lichaam. Het ondersteunt je immuun-
systeem, helpt bij de opname van calcium voor sterke botten en spieren 
en heeft zelfs een positieve invloed op je stemming. Een tekort aan
vitamine D kan leiden tot vermoeidheid, lusteloosheid en zelfs sombere 
gevoelens. Genoeg reden dus om naar buiten te gaan zodra de zon 
schijnt! Al twintig minuten wandelen in daglicht kan bijdragen aan
een gezonde vitamine D-productie.

Voorjaarskriebels en frisse energie
Heb jij net als ik ook zin om je wandelschoenen aan te trekken? Of je nu 
een vaste route loopt of zomaar naar iemand toe wandelt, buiten zijn 
en bewegen zorgt voor ontspanning én nieuwe energie. Je ademhaling 
verdiept zich, je spieren komen los en je hoofd wordt langzaam leeg
(als het goed is). Het komst van het voorjaar symboliseert een nieuw 
begin, en wat is een betere manier om dat gevoel te omarmen met een 
heerlijke wandeling?

Mindful Walk
Wil je meer halen uit het wandelen? Bijvoorbeeld minder stress en meer 
energie? Probeer dan eens een Mindful Walk. Dit betekent wandelen met 
volle aandacht, waarbij je je negatieve gedachten achter je laat en focust 
op het hier en nu. Het zorgt niet alleen voor ontspanning, maar helpt 
je ook om meer te genieten van het moment. Wil je ontdekken hoe je 
Mindful Walk kunt toepassen in je dagelijkse routine?
Trek er dan op uit en laat je door de zon verwarmen en vul je lichaam én 
geest met frisse energie. Of kom dan naar de Mindful Walk-workshop 
‘Heartfulness’ op vrijdagmorgen 7 februari of doe mee met de cursus
van 3 x ruim 1,5 uur met start op zaterdag 22 maart!
Meer info en aanmelding: https://�x13.nl
Ivonne Pappot, Mindful Walk instructeur.

WANDELEN WERKT

De kracht van de zon

WANDELING

Regio - IVN De Ronde Venen & Uithoorn organiseert zaterdag 15 februari 
van 09.30 tot 12.30 uur weer een winterwandeling voor liefhebbers.
Deze afwisselende rondwandeling voert langs Fort Tienhoven, onderdeel 
van de Hollandse Waterlinie. Het is een heerlijke wandeling met mooie 
doorkijkjes. Het eerste stuk gaat langs de Vecht en daarna loopt de route 
door landelijk gebied. Het is een aantrekkelijke omgeving met veel water, 
monumentale buitenhuizen, theehuizen en diverse boerderijen. Deze 
wandeling over soms onverharde paden is ongeveer 8,5 km lang. Trek 
goede waterdichte wandelschoenen aan en neem iets warms te drinken 
mee voor tijdens de korte ko�estop. Zie ook: https://www.ivn-drvu.nl.

IVN Winterwandeling

Foto is aangeleverd.

Zonsondergang bij Eiland 1, waar ook de Mindful Walk workshop/cursus plaatsvindt. 
Foto is aangeleverd.

Uithoorn - Jazz aan de Amstel bij 
Sjiek aan de Amstel, Marktplein 11, 
staat zondag 16 februari van 15.30 
tot 18.00 uur volledig in het teken 
van Valentijnsdag. Entree € 7,50, 
kinderen tot en met 12 jaar hebben 
gratis toegang. Kaarten zijn alleen 
verkrijgbaar bij binnenkomst.
Singer/songwriter en presentatrice 
Shyla Zoet neemt belangstellenden 
mee in een gezellige en muzikale 
middag naar een mix van jazz 
standards, eigen songs, evergreens 
en popmuziek. Dit allemaal uit-
gevoerd door topmuzikanten Joos 
van Leeuwen, Peter Bergman en 
Jeroen Molenaar. Met singer-song-
writer Nina Lynn, Charlotte Villani en 
saxofonist Rob Middelhoven te gast 

en een unieke winactie belooft het 
een bijzonder gezellige middag te 
worden.

Blij van muziek
Voor Nina Lynn was het al vroeg 
duidelijk welke kant ze op wilde. Als 
klein meisje werd ze al helemaal blij 
van muziek en zong ze de hele dag 
door. Haar grote idool Taylor Swift 
heeft Nina kennis laten maken
met het genre Americana en haar 
geïnspireerd om zelf gitaar te gaan 
spelen en liedjes te schrijven.
Inmiddels heeft ze twee albums 
uitgebracht en treedt ze regelmatig 
op met haar eigen band. Daarnaast 
geeft Nina zang- en songwritingles
in Aalsmeer en Uithoorn.

Love is in the Air
bij Jazz aan de Amstel

Bekende namen
Rob Middelhoven draait al jaren mee 
als professioneel saxofonist. Nadat hij 
was afgestudeerd aan het Hilversums 
Conservatorium richtte hij zijn eigen 
jazz quintet op, waarmee hij op festi-
vals en in clubs in Nederland speelde. 
Hij speelde ver buiten de grenzen in 
vele jazzclubs en op jazzfestivals.
Rob treedt regelmatig op met 
bekende namen als Berget Lewis, 
Candy Dulfer, Xander de Buisonje en 
Paul de Leeuw. Daarnaast heeft hij 
zijn eigen act als DJ & saxofonist 
onder de naam ‘DJ Robby M’.

Gastvrouw, presentatrice en zangeres 
Shyla Zoet is een muzikaal enter-
tainer in hart en nieren, die bekend 
staat om haar warme stemgeluid en 
indrukwekkende podiumpresentatie. 
Ze heeft een breed muzikaal reper-
toire, dat reikt van jazz en pop tot 
soul en eigen composities. Naast 
haar optredens met vele nationale
en internationale artiesten is Shyla 
een inspirerende muziekdocente die 
zang- en pianolessen geeft in haar 
eigen studio in Uithoorn. Daarnaast 
brengt ze haar eigen muziek uit. Dit 
resulteerde in 2005 in haar album 
‘Come Lounge With Me’ en in 2015, 
haar tweede album genaamd ‘Listen 
2 Me’ onder de naam Sweet & Co.
Zij schreef en produceerde dit album 
samen met pianist en producer Joos 
van Leeuwen, die ook dit keer zijn 
vertrouwde plek achter de piano zal 
innemen. Haar nieuwste single 
genaamd ‘Prisoners’ is te vinden 
onder haar eigen naam Shyla Zoet 
op alle bekende streamingdiensten 
zoals Spotify.
Meer informatie:
www.jazzaandeamstel.nl.

Nina Lynn. Foto is aangeleverd. Rob Middelhoven. Foto is aangeleverd.

Regio - Stichting Pavones
organiseert naailessen speciaal
voor mannen en is op zoek naar 
enthousiaste deelnemers. Of je nu 
een beginner bent of al ervaring 

hebt, iedereen is welkom om de 
kunst van het naaien te leren en 
eigen kleding of accessoires te 
maken. De lessen zijn gratis en 
bieden een ontspannen en

Mannen gezocht voor naailes gezellige sfeer waarin mannen 
nieuwe vaardigheden kunnen 
opdoen en hun creativiteit kunnen 
uiten. Interesse? Neem contact op
via telefoonnummer 06 - 5361 1452 
of bezoek de website:
www.stichtingpavones.nl.

De nieuwe wijk Oosterland in Mijdrecht, 850 woningen.  Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - Er is in De
Ronde Venen een groot tekort
aan woningen. Hierdoor stijgen de 
huizenprijzen en kunnen woning-
zoekenden moeilijk aan een 
geschikte woning komen. De 
gemeente werkt al jaren aan het 
bouwen van nieuwe woningen, maar 
ziet dat de nood nog steeds hoog is. 
De gemeenteraad heeft unaniem
de nieuwe Woonvisie ‘Wonen met 
Toekomst’ vastgesteld. Hierin staan 
concrete maatregelen om de 
woningnood verder aan te pakken.
De gemeente is al bezig met een 

forse versnelling van de woning-
bouw. Tot 2040 worden er 4.800 
woningen gebouwd. Het doel is
om tot en met 2030 ongeveer
3.000 woningen te bouwen en nog 
eens 1.800 in de periode tot 2040. 
Tweederde van de nieuwbouw moet 
betaalbaar zijn: 30% sociale huur en 
36% betaalbare koop of middeldure 
huur.
De urgentie is hoog ziet wethouder 
Maarten van der Greft (Wonen en 
Volkshuisvesting): “De Ronde Venen 
is geliefd om z’n groen, de ruimte en 
de dorpse sfeer. We vinden het 

Woonvisie vastgesteld; concrete 
maatregelen voor meer woningen

belangrijk dat onze inwoners in
elke fase van hun leven in De Ronde 
Venen kunnen blijven wonen als ze 
dat willen. We begrijpen dat het voor 
veel inwoners niet snel genoeg gaat, 
maar de komende vijf jaar komen er 
3000 woningen beschikbaar. Daarbij 
ligt de focus op het realiseren van 
meer woningen in ieder segment, 
vooral voor onze eigen inwoners.”
De Woonvisie gaat niet alleen over 
nieuwbouw. Er zijn ook mogelijk-
heden om meer woningen te creëren 
met bestaande bouw, zoals wonings-
plitsen en woningdelen. Duurzaam-
heid is ook een belangrijk thema in 
de Woonvisie. Nieuwbouw is duur-
zaam en toekomstbestendig. Bij 
bestaande bouw worden woning-
eigenaren met verschillende initia-
tieven ondersteund zoals bijvoor-
beeld bij het isoleren van hun huis.
De Woonvisie is opgesteld in samen-
spraak met de gemeenteraad, 
projectontwikkelaars, Cazas Wonen, 
inwoners en adviescommissies.
Hierdoor sluit de visie goed aan
bij de wensen en behoeften van de 
inwoners van De Ronde Venen. Van 
der Greft: “Met veel onderwerpen uit 
de Woonvisie zijn we natuurlijk al aan 
de slag. Maar het is goed om vast te 
leggen welke keuzes we tot 2030 
gaan maken. In het bijbehorende 
uitvoeringsprogramma staat wat
we gaan doen om onze doelen te 
realiseren.”
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